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Boxtel, 20 mei 2017 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 RvO,  parkeren BOC-terrein 
 
 
Geachte leden van het Colllege, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
Dinsdag 16 mei hebben de leden van het College en de Gemeenteraad van bewoners een 
rondleiding gekregen door de wijken Selissen, Munsel en In Goede Aarde. Twee thema’s waar wij 
door bewoners in de betreffende wijken op werden gewezen, waren de verkeersontsluiting en de 
parkeersituatie in de betreffende wijken. Vanuit eerdere gesprekken met bewoners en vanuit een 
gesprek dat onze partij recentelijk met de voetbalvereniging Boxtel (‘BOC’) had, willen wij via dit 
schrijven de aandacht vragen voor het parkeren in de omgeving van de voetbalvelden van BOC. 
Bewoners hebben hierover kennelijk op een eerder moment ook al eens een brief aan u 
geschreven. 
 
Parkeeroverlast 
Vanuit een aantal aanpalende straten aan het sportpark Munsel horen wij van bewoners regelmatig 
geluiden over de parkeeroverlast op met name de drukbezochte tijden bij voetbalverening BOC. 
Met name op wedstrijddagen -op zaterdag en zondag- is het sportpark zeer druk bezocht en 
parkeren bezoekers hun auto’s ook her en der in de wijk en in veel gevallen ook half op de stoep in 
doorgaande straten. Ook op drukke trainingsavonden begint het parkeerprobleem al groter te 
worden. Buiten dat dit voor de bewoners overlast oplevert voor het parkeren van de eigen auto’s, 
levert deze situatie ook gevaren op voor de verkeersveiligheid in de wijk. De krapte door het half 
op de stoep parkeren levert problemen op voor het overzicht op de weg en de verkeersdeelnemers 
en de verkeersdoorstroming is in deze drukke periodes ook zeer in het geding. Daarnaast leidt de 
situatie zowel bij bewoners als bij bezoekers herhaaldelijk tot onderlinge irritaties. 
 
Mogelijkheden opknappen en uitbreiding parkeerterrein 
Afgelopen week heeft onze partij over de betreffende problematiek een gesprek gevoerd met 
enkele leden van BOC. Vanuit de vereniging hebben wij begrepen dat de club de parkeersituatie 
zelf ook al herhaaldelijk bij uw College heeft aangekaart, waarbij er een aantal wensen en 
suggesties zijn neergelegd: 

- Kan de gemeente meedenken in het opknappen van de parkeerplaats bij het sportpark? De 



parkeerplaats is nu deels verhard en dit leidt in droge periodes tot stofoverlast en in natte 
periodes tot een blubberterrein. 

- Is het mogelijk de parkeermogelijkheden aan het sportpark, aan de voorzijde van het 
voetbalterrein, uit te breiden? 

- Kan het grasveldje grenzend aan de zuidzijde van het huidige parkeerterrein betrokken 
worden bij de parkeerplaats, om zo meer parkeerplekken te creëren? 

 
Groei vereniging 
De voetbalvereniging Boxtel is een groeiende vereniging in ledenaantal, met name ook door de 
snel groeiende meisjesafdeling. In de afgelopen tijd is die meisjesafdeling al uitgegroeid tot een 
vereningsonderdeel met ruim 100 leden en de vereniging verwacht dat deze tak eind 2018 zal zijn 
uitgegroeid tot een onderdeel met 200 leden. 
 
En dit zijn allemaal leden (kinderen/jongeren) die in competitieverband voetballen, waardoor het te 
verwachten is dat de parkeerdruk op de ruimte rondom de voetbalvelden en in de omgeving nog 
meer zal gaan toenemen. Met name ook op wedstrijddagen, maar in toenemende mate ook op 
trainingsavonden. 
 
Vragen parkeren BOC-terrein 
Het zou dus goed zijn als de parkeersituatie snel wordt opgepakt en dat er voor BOC snel uitzicht 
komt op het opknappen van hun parkeerterrein en uitbreiding van het aantal parkeerplekken. 
 
Hierover willen wij u de volgende vragen voorleggen: 
 

1. Bent u op de hoogte van de parkeerproblemen rondom de voetbalvelden van BOC, met 
name op wedstrijddagen van de vereniging (zaterdag en zondag)? Zo ja, bent u bereid om 
mee te denken met de vereniging en samen met BOC een proces in te gaan om de 
parkeerproblemen op te lossen? 

2. Zijn er binnen de huidige begroting mogelijkheden om het parkeerterrein bij BOC op te 
knappen en uit te breiden? Bent u bereid een scenario of een aantal scenario’s uit te 
werken voor het opknappen van het parkeerterrein? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het mogelijk om het grasveldje dat grenst aan het huidige parkeerterrein te betrekken bij 
de parkeerterrein? Op wedstrijddagen wordt het betreffende veldje op dit moment al wel 
eens gebruikt voor het parkeren van auto’s. 

 
Onze fractie is zeer tevreden met het toenemende aantal sportende jongeren in Boxtel en bij BOC 
en wij vinden dat het daarom goed zou zijn als sportverenigingen gefaciliteerd worden in hun 
sportaccomedatie. Om die reden pleiten wij voor het snel oppakken van de parkeerproblematiek bij 
het BOC-terrein. 
 
Wij gaan ervan uit u met dit schrijven voldoende te hebben geïnformeerd en zien de 
beantwoording van onze vragen met belangstelling tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van de SP 
 
 
Marco Bressers, 
Raadslid SP, woordvoerder Sport 


